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Vragen van het lid Van Ojik (GroenLinks) aan de Minister-President en de 
Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over de stijgende 
werkloosheid en de mogelijke komst van een banenplan (ingezonden 21 mei 
2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de berichtgeving dat de werkloosheid in april is 
uitgekomen op 8,7% van de beroepsbevolking?1 Deelt u de zorgen over de 
constatering dat in de afgelopen periode de arbeidsdeelname is gedaald en 
dat de stijging van de werkloosheid wordt gedempt door terugtrekken van 
jongeren van de arbeidsmarkt? Zo ja, wat gaat u daar aan doen? 

Vraag 2
Klopt het bericht dat er overleg gaande is met werkgevers en werknemers is 
over een banenplan om de werkloosheid tegen te gaan?2 

Vraag 3
Welke afspraken zijn er gemaakt met de vakbonden over de totstandkoming 
van een banenplan? Is er financiële ruimte voor? Zo ja, hoeveel? 

Vraag 4
Zijn ook de werkgevers gecommitteerd aan banenplannen of hebben ze 
aangegeven dat te zien als een kunstmatige manier van werk creëren?3 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de overheidsbanen van thuiszorgmedewerkers, leraren 
en politieagenten net zo echt zijn als banen die voortkomen uit de markt? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het Algemeen overleg 
Arbeidsmarktbeleid dat op 4 juni 2014 gehouden wordt?

1 http://www.cbs.nl/nl-NL/menu/themas/arbeid-sociale-zekerheid/publicaties/artikelen/archief/
2014/2014-033-pb.htm

2 http://www.nu.nl/politiek/3775735/banenplan-bonden-komst-torentjesoverleg.html
3 http://www.nu.nl/verkiezingen-eu---nieuws/3775678/wientjes-kraakt-europees-beleid-pvda-en-

groenlinks.html
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